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Gedeputeerde Huib van Essen en wethouder Wil KostermanAANWEZIG

(provincie) en (gemeente Wijk bij Duurstede)

Tussenbalans en oproep windenergieONDERWERP

gesprek met de raad is deze week vervolgd om te kijken wat de raad nodig heeft om besluit te nemen. Er
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AMBTELIJKE
ONDERSTEUNING

Op vrijdag 7 oktober heeft er een online overleg plaats gevonden met de wethouder van de gemeente Wijk bij 
Duurstede over de Tussenbalans en de stappen die de gemeente hierin zet. Gedeputeerde Huib van Essen heeft 
kort het proces toegelicht en gevraagd hoe de gemeente Wijk bij Duurstede dit heeft opgepakt. Ook is de wens 
uitgesproken om goed samen te werken op dit dossier.
De wethouder geeft aan dat het college nog geen standpunt heeft genomen omdat in raadsagenda nog niet 
afspraken hierover zijn gemaakt. Er is een raadsconferentie duurzaamheid georganiseerd in oktober waar dit 
onderwerp aan bod is gekomen en een aantal raadsleden heeft hun boosheid over de stap daarin geuit. Het

is afgesproken dat er een participatietraject gestart zal worden over windenergie en dat de provincie een brief 
krijgt met daarin vraag voortijd voor dit participatietraject. Er moet duidelijk komen onder welke voorwaarden wind 
mogelijk wel acceptabel kan zijn (bijv, lokaal eigendom, gezondheid). Het proces moet de komende maanden 
plaats gaan vinden. De gemeente kan ondersteuning van de provincie bij dit het organiseren van dit 
participatietraject goed gebruiken.
De gedeputeerde geeft aan dat de provincie deze ondersteuning kan bieden en geeft aan dat het mooi is dat de 
gemeente deze stap zal zetten. Het wordt de vraag hoe we dit goed kunnen koppelen aan het proces van de 
planMER die in 2023 gestart zal worden. Belangrijk om goed op elkaar af te stemmen en niet tot verrassingen 
leidt. Participatieproces zou goed kunnen passen in het plan van aanpak voor planMER. Participatieproces kan 
daarom ook iets breder beginnen op afwegingen/criteria en later naar een verdere trechtering.
Uit participatie zou ook een “nee” kunnen krijgen, dan komt andere reactie naar provincie. Belangrijk om geen 
polarisatie in de samenleving te krijgen, zoals met vraagstuk asielzoekers. Daarom nu voorzichtig en ook 
tegenstanders mee te krijgen.
De wens van de raad is nu nog wel om zo vroeg mogelijk aan tafel bij provincie te zitten om als gemeente 
voorwaarden te stellen. Er zijn door de raad ook aantal technische vragen gesteld en deze komen kant van 
provincie op. De reactie daarop zal in brief verwerkt worden.
Sentiment in raad: als Wijk bij Duurstede hebben we ons beloofd aandeel in de RES gedaan, andere lukt dat niet. 
Hoe weegt dat voor provincie mee bij de afweging van locaties? De gedeputeerde geeft aan dat op het gebied 
van wind er op hele linie onvoldoende is terwijl er extra wind nodig is, wat ook was afgesproken in RES 1.0. Als 
een gemeente zelf bezig is met wind en goed proces doorloopt, dan zal de provincie daar niet met inpassingsplan 
aan de slag gaan. De afweging waar locaties opgepakt worden zal op provinciaal niveau gemaakt worden, 
daarom is het lastig om vooraf gemeenten uitte sluiten. Gemeenten zijn ook verschillende in ruimtelijke 
mogelijkheden. RES is een regionale opgave, tot nu toe is het nog teveel elke gemeente voor zich.
De gedeputeerde geeft aan dat hoe concreter de gemeente in de brief kwa planning en scope is hoe beter het is. 
Ook kunnen vragen voor ondersteuning hierin verwerkt worden.
De gedeputeerde staat open om een keer langs te komen in de gemeenteraad indien dit gewenst is.
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